

Protokoll fra SU-møte # 1, 25.02.2021, kl 20:00

Sted: Teams

Tilstede: Espen Høst (EH), Jan Stenmoe (JS), Harald Kvande (HK), Anders Mæland (AM), Jan Einar Soltvedt (JES), Aage Sørensen (AAS) og Knut Lien (KL) (referent)

Fraværende:

1. Status Tilrådninger etter Granskningskommisjon 1/19

b) F/NLF bør utføre en gjennomgang av HB del 100, vedlegg 1, tabell for skjermstørrelser for å se om den er dekkende i henhold til dagens behov. Både for å utrede om tallene som allerede eksisterer er tilstrekkelige, samt også se på om det er behov for ytterligere regulering innenfor enkelte skjermtyper. Da spesielt rettet mot moderne høy-ytelsesskjermer og ultra-høy-ytelsesskjermer.

Forslag til ny tabell sendes ut til HI'ene for kommentarer. Dette tas i tillegg opp som eget punkt på fagseminar. Vurderes "lagt ut" som I1 oppgave i 2021. Arbeidsgruppe ledes av JES.

c) F/NLF bør gjennomgå undervisningsmateriellet og standardiseringsdirektivet for skjermflygingsutdanning, og sørge for at instruktørene har det nyeste stoffet tilgjengelig.

Dette er under revisjon og legges ut på NLF sine sider så fort det er klart. Ansvar: JES

d) F/NLF bør revidere "bestemmelse for vannhopp" i HB del 104.3. Hensikten bør være å oppdatere innholdet slik at det tar høyde for høyhastighetslandinger over vann. I tillegg bør det utarbeides et standardisert utdanningsopplegg for klubbene.

Arbeidsgruppe nedsettes for å se på dette, ansvar EH

2. SU plan 2021

SU plan 2021 blir oppdatert av EH og gjennomgått av SU på neste møte

3. Fagseminar 2021

Fagseminar 2021 vil bli arrangert på Teams over 2 kvelder (24.-25.mars kl 19-21) Foreløpig agenda ble gjennomgått.

4. Hopping uten arm og ben

Det er kommet inn en søknad fra en person som mangler en arm og et ben om å få lov til å gjennomføre fallskjermkurs. Det ble i fjor sommer gjennomført kurs med en person som manglet fingre på en hånd på Tønsberg. I dette tilfelle tok klubben eierskap i saken og jobbet aktivt frem løsninger. Det etterlyses at det samme blir gjort i dette tilfelle før SU kan ta endelig stilling til saken.

5. ORS

SU savner noe funksjonalitet omkring bl.a. søkemuligheter og uthenting av statistikk i ORS. Fagsjef kaller inn til møte omkring dette.

6. Tilsyn LT

Det ble gjennomført tilsyn. Funn ble gjennomgått. SU hadde noen oppfølgingsspørsmål til funnene. Disse utredes av fagsjef.

7. AFF

Det er kommet en søknad fra Tønsberg som omhandler AFF.

a. TAFF

Den ene går på tillatelse til å få gjennomføre to kurs i løpet av sesongen 2021 hvor man etter min 20 min i vindtunnel etter vurdering åpner for å gjennomføre AFF progresjonen på 5 hopp. SU godkjenner søknaden under forutsetning om at opplegget skissert i oversendt dokument "Grunnkurs TAFF – Pilotprosjekt Tønsberg Fallskjermklubb" følges. Videre stilles det krav om at det leveres en grundig evaluering med en anbefaling etter gjennomført Pilotprosjekt. SU vil så ta stilling til om prosjektet skal implementeres.

b. Sekundær håndtak

I forbindelse med innkjøp av nytt elevutstyr søker Tønsberg om å få fritak fra kravet om sekundært utløserhåndtak på elevutstyr. Med bakgrunn i at det ikke er noen kjente hendelser hvor sekundærhåndtak er benyttet de senere år godkjennes dette i første omgang for sesongen 2021. Det forutsettes at det gjøres en grundig evaluering fra klubben etter sesongen. Med bakgrunn i evalueringen vil det bli besluttet om man viderefører fritaket eller om kravet til sekundærhåndtak vil gjelde også for Tønsberg f.o.m. 2022.

8. Håndboksrevisjon

Prosjektet er delt i to: innhold (ansvarlig: Aage Sørensen) og layout (ansvarlig: Harald Kvande) Arbeidsgruppe «innhold»: Aage Sørensen (leder), Øyvind Randen, Magnus Storsæter og Jarle Hus. Aage orienterte om visjon/prosjektcharter. "Hva skal håndboka være og for hvem?". Det er i denne gruppen ukentlige statusmøter og man diskuterer blant annet å gå ut med en spørreundersøkelse i dette innledende arbeidet.

9. Håndbok på engelsk

Det er kommet en forespørsel om å støtte opp rundt en oversettelse av Håndbok som er gjort av Tønsberg og Voss i samarbeid.

SU ønsker ikke å påbegynne oversettelse av HB på nåværende tidspunkt. Dette arbeidet tillegges gruppen som jobber med HB revisjon, og vil være et naturlig steg å vurdere etter hvert som ny håndbok tar form.

Klubbene står fritt til å lage produkter på andre språk som støttemateriell for hoppere eller instruktører som ikke kan benytte eksisterende materiale. Det forutsettes imidlertid at innholdet i regelverket formidles korrekt.

10. Radio på elever

I forbindelse med sitt I1 kurs skrev Christer Karlsen en oppgave med tittelen:

«SIKKER FALLSKJERMUTDANNING - En studie i bruk av radio under utdanning av elever»

Denne vil bli presentert på fagseminaret samt at man ønsker at en klubb søker om midler til å dekke deler av kostnadene knyttet til et prøveprosjekt. Det forutsettes at det er en klubb som gjennomfører en betydelig mengde elevhopp, slik at man får prøvd metoden godt gjennom en hel sesong. Klubben vil måtte utarbeide en plan for gjennomføringen, samt en evaluering og anbefaling.

11. MK kurs 2021

MK kurs del 1 2021 har pga Covid19 situasjonen i sin helhet blitt gjennomført på Teams. Dette har krevd mye ekstraarbeid av kursinstruktørene. SU vil spesielt takke Tore Helgedagsrud for den innsatsen han har lagt ned med å tilrettelegge for at et praktisk kurs har vært mulig å gjennomføre digitalt.

12. Runde rundt bordet

Skjermflyging (JES): SU har mottatt søknad om avvik fra "tabell for skjermstørrelser", basert på erfaring fra speedriding og paragliding. SU kan åpne for slike søknader i noen svært spesielle tilfeller. Det som er en forutsetning for å få en vurdering, er at søknaden må leveres til lokal HI. Det må utarbeides en plan, som søker og HI utarbeider sammen. Det er i alle slike tilfeller lokal HI som eier og anbefaler slike avvik eller dispensasjoner. SU vil som hovedregel stille seg bak anbefalinger fra HI'ene i klubbene, dersom det ikke er andre forhold som tilsier annet. JES har vært i kontakt med søker og lokal HI, og disse må sammen utforme en anbefaling før videre godkjenning.

Knut Lien

Fagsjef/Referent